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z sesj i  Rady Gminy Grunwald odbytej  w dniu 14 sierpnia  2009r.  w sali  posiedzeń 
Urzędu Gminy w Gierzwałdzie.
            Początek obrad godz.  10 0 0 .
            Zakończenie  obrad godz.  11.30.
Przewodniczył:  mgr Sławomir  Matuszewski  – Przewodniczący Rady Gminy.
Ustawowy skład rady:  15 radnych.
Obecnych:  14 radnych w/g załączonej  l is ty obecności.
( l is ta  obecności  w załączeniu  – zał .  Nr 1).
Nieobecni  usprawiedliwieni :  radny Jerzy Antolak.
Ponadto w sesj i  udział  wzięli :
1.  inż.  Henryk Kacprzyk – Wójt Gminy
2. mgr  Waldemar Szydlik  – Sekretarz  Gminy
3. Urszula Borkowska – Skarbnik Gminy
4. Sołtys i  i  mieszkańcy Gminy Grunwald
(lis ta  obecności  w załączeniu  – zał .  nr  2)

           Podjęto uchwały od nr 130 do nr 141.

Ad pkt 1 i  2.  Przewodniczący Rady Gminy – mgr  Sławomir  Matuszewski  dokonał
           otwarcia  XXIX-tej  sesj i  Rady Gminy,  po czym stwierdził  quorum, przy
           którym może obradować i  podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy.
           Następnie  powitał  radnych i  zaproszonych gości.

           Porządek XXIX-mej  sesj i  Rady Gminy został  przyjęty jednogłośnie  w/g
           następującego wyszczególnienia:
           1.  Otwarcie  – stwierdzenie  prawomocności  obrad.
           2.  Przyjęcie  porządku obrad.
           3.  Przyjęcie  protokółu z  poprzedniej  sesj i  Rady Gminy.
           4.  Sprawozdanie Wójta z działalności  między sesjami.
               a)  informacja o przetargach ogłaszanych przez gminę
           5.  Podjęcie uchwał  przez Radę Gminy:

          -  w sprawie uchwalenia  zmiany studium i  kierunków zagospodarowania
            przestrzennego gminy Grunwald 
          -  w sprawie uchwalenia  miejscowego planu zagospodarowania przes-
            t rzennego gminy Grunwald w obrębach geodezyjnych:  Kitnowo, część
            działki  nr 14 i  Domkowo,  część działki  nr 12/9

   -  w sprawie uchwalenia  miejscowego planu zagospodarowania przes-
     t rzennego gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym Mielno:  działki  nr: 
     199/2,  201/4 oraz części  działek  nr:  200 i  199/1

     -  w sprawie uchwalenia  miejscowego planu zagospodarowania przes-
       t rzennego gminy Grunwald obręb geodezyjny Wróble dla  działki  nr 8/4
     -  w sprawie zaciągnięcia  pożyczki  z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
       Środowiska i  Gospodarki Wodnej
     -  w sprawie zaciągnięcia  pożyczki  z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
       Środowiska i  Gospodarki Wodnej
     -  w sprawie zaciągnięcia  pożyczki  z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
       Środowiska i  Gospodarki Wodnej
     -  w sprawie przeznaczenia  nieruchomości  gminnej  do sprzedaży w try-
        bie  bezprzetargowym
     -  w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/119/09 Rady Gminy Grunwald z 
       s iedzibą w Gierzwałdzie  z dnia 31 marca  2009r.  w sprawie zatwierdze-
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       nia  „Planu odnowy miejscowości Gierzwałd”
     -  w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2009 rok
     -  w sprawie rozpatrzenia  skargi Pana Romana Rykaczewskiego
     -  w sprawie nadania imienia  Szkole Podstawowej w Mielnie

           6.  Wolne wnioski i  zapytania .
           7.  Zamknięcie  obrad.

Ad pkt 3.  Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych,  że zapoznał  s ię  z
           t reścią  XXVIII-go protokółu sesj i .  Protokół  był  wyłożony do wglądu przy 
           l iście  obecności.  Znajduje się w biurze rady i  zawsze można zapoznać się
           z  jego treścią.
           Przewodniczący Rady Gminy wnioskował  o przyjęcie  protokółu z  XXVIII
           -mej  uroczystej  sesj i  Rady Gminy bez odczytywania.
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – przyjęła  bez odczytywania  protokół  z
           XXVIII-mej  uroczystej  sesj i  Rady Gminy.

Ad pkt 4.  Pan Wójt –  dokończyliśmy roboty budowlane w Domu Grunwaldzkim.
           Został  zrobiony remont  dachu, remont  kapitalny centralnego ogrzewania 
           w całym budynku.
           Będziemy prowadzić  wymianę  oświetlenia,  na lampy energooszczędne.
           Za wymianę  lamp zapłacimy z oszczędności  na oświetleniu.
           Trwają prace związane z zakupem samochodu strażackiego.
           Prowadzony jest  remont  boiska we Frygnowie.
           Przeprowadzamy remonty w szkołach:  w szkole w Szczepankowie adoptu-
           jemy pomieszczenia  po mieszkaniu  Pani Dyrektor  dla  „zerówki”,  w Gierz-
           wałdzie  i  gimnazjum wymieniamy część podłóg,  robimy ocieplenie  szkoły
           w Mielnie.
           W szkole w Mielnie  zostało wykonane ostatnio dużo prac;  dwa lata  temu 
           został  zrobiony remont  kapitalny centralnego ogrzewania,  rok temu zosta-
           ła  wymieniona instalacja  elektryczna.
           Został  ogłoszony przetarg  na sprzedaż 3 działek  w Zybułtowie,  lokalu po
           klubie  AA w Gierzwałdzie,  lokali  mieszkalnych  w Stębarku,  5 działek 
           niezabudowanych  w Gierzwałdzie  za pocztą.  

Ad pkt 5.  Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych o potrzebie  podję-
           cia  uchwał  na dzisiejszej  sesj i  Rady Gminy.  
           Projekty uchwał były  tematem dyskusj i  na posiedzeniach  Komisj i .
           
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie uchwa-
           lenia  zmiany studium i  kierunków zagospodarowania przestrzennego gmi-
           ny Grunwald z siedzibą  w Gierzwałdzie.
           Pan Wójt -  na posiedzeniu  Komisj i  był  przedstawicieli  Biura Architekto-
           niczno-Urbanistycznego BDK w Olsztynie,  który przedstawił  zmiany w
           s tudium.
           Główne zmiany to  kopalnia  żwiru w Domkowie,  17 ha pod budownictwo 
           mieszkaniowe we Wróblach,  kopalnia  żwiru w Mielnie.
           Zmieniające się przepisy dotyczące  ochrony środowiska oraz dyrektywy
           unijne utrudniały nam wcześniejsze wprowadzenie zmian.
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           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – podjęła uchwałę Nr XXIX/130/09 w
           sprawie uchwalenia  zmiany studium i kierunków zagospodarowania przes-
           t rzennego gminy Grunwald.
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  3).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie uchwa-
           lenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Grun-
           wald w obrębach geodezyjnych:  Kitnowo, część działki  nr 14,  część dzia-
           łki  nr 14 i  Domkowo,  część działki  nr 12/9.
           Pan Wójt – odbyły  się konsultacje  społeczne w dwóch wsiach.  Opinia
           mieszkańców była  pozytywna.  Zmiana  dotyczy części,  o którą zwracali
           s ię  Państwo Bocian.
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 12 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  przy 2 głosach wstrzymujących  się (radna Danuta Sobotka,  Elżbieta  
           Szypowska)  – podjęła  uchwałę Nr XXIX/131/09 w sprawie uchwalenia
           miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Grunwald w
           obrębach geodezyjnych:  Kitnowo, część działki  nr 14 i  Domkowo,  część 
           działki  nr 12/9.
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  4).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie uchwa-
           lenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Grun-
           wald w obrębie  geodezyjnym Mielno działki  nr:  199/2,  201/4 oraz części
           działek  nr:  200 i  199/1.
           Pan Wójt – OKSM chce uruchomić  żwirownię.
           Radny Wojciech Kała – przez OKSM miała  być  kupiona stara żwirownia.
           Były  problemy z is tniejącą żwirownią,  były  protest  mieszkańców, założy-
           l i  ekrany,  ograniczyli  godziny wydobycia,  a  okazuje  się,  że obok będzie
           druga żwirownia.
           Ludzie  kupili  działki ,  przenieśli  s ię  na wieś,  żeby mieć spokój,  a  tu pow-
           s taje następna żwirownia.  Żwir  jest  potrzebny,  ale  tu nie  powinna powstać
           następna żwirownia.
           Pan Wójt – już cztery lata  temu była  na posiedzeniu  Komisj i  omawiana  ta 
           sprawa. Średnio intel igentna  małpa powinna zrozumieć  procedurę uchwa-
           lania  planu zagospodarowania przestrzennego.
           Radny Wojciech Kała – niech Pan nie mówi,  że  średnio inteligentna  mał-
           pa  powinna zrozumieć,  bo Pan mnie obraża.
           Pan Wójt – ja nie wymieniłem Pana nazwiska.
           Radny Wojciech Kała – to co było  czter  lata  temu,  to nawet  radni o tym 
           nie  pamiętają.    
           Innych uwag nie  zgłoszono.
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 10 głosami  za,  przy 2 głosach prze- 
           ciwnych (radny Wojciech Kała,  Wiesław Markowicz),  przy  2 głosach 
           wstrzymujących  się (radna Danuta Sobotka,  Elżbieta  Szypowska)  –  pod- 
           jęła uchwałę Nr XXIX/132/09 w sprawie uchwalenia  miejscowego planu
           zagospodarowania przestrzennego gminy Grunwald w obrębie  geodezyj-
           nym Mielno działki  nr:  199/2,  201/4 oraz części  działek  nr:  200 i  199/1.
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           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  5).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie uchwa-
           lenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Grun-  
           wald obręb geodezyjny Wróble dla działki  nr 8/4.
           Pan Wójt – na Wróblach  17 ha zostało wyłączone z użytkowania  rolnicze-
           go.  Zostanie  przeznaczone pod budownictwo mieszkaniowe.
           Radni  uwag nie zgłosil i .  
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – podjęła uchwałę Nr XXIX/133/09 w
           sprawie uchwalenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
           gminy Grunwald obręb geodezyjny Wróble dla  działki  nr 8/4.
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  6).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie zaciąg-
           nięcia  pożyczki  z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i  Gos-
           podarki  Wodnej .
           Pan Wójt – jest  to kredyt  na samochód strażacki.  Zmniejszyły  się dochody
           własne gminy.  Ten budżet  będzie  wymagał  zaciągnięcia  kredytów,  a  ma-
           jąc możliwość zaciągnięcia  pożyczek na inwestycje  ekologiczne  w części
           umarzalne,  to trzeba skorzystać.
           Musimy zapłacić  wakacyjne,  dać podwyżki  5% dla  nauczyciel i .  Trzeba 
           podeprzeć się  kredytem niskoprocentowym w części  umarzalnym.
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 13 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  przy 1 głosie wstrzymującym się (radny Wojciech Kała)  – podjęła  uch-
           wałę  Nr XXIX/134/09 w sprawie zaciągnięcia  pożyczki  z Wojewódzkiego
           Funduszu Ochrony Środowiska i  Gospodarki  Wodnej .
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  7).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie zaciąg-
           nięcia  pożyczki  z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i  Gos-
           podarki  Wodnej .
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 13 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  przy 1 głosie wstrzymującym się (radny Wojciech Kała)  – podjęła  uch-
           wałę  Nr XXIX/135/09 w sprawie zaciągnięcia  pożyczki  z Wojewódzkiego
           Funduszu Ochrony Środowiska i  Gospodarki  Wodnej .
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  8)

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie zaciąg-
           nięcia  pożyczki  z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i  Gos-
           podarki  Wodnej .
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 13 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  przy 1 głosie wstrzymującym się (radny Wojciech Kała)  – podjęła  uch-
           wałę  Nr XXIX/136/09 w sprawie zaciągnięcia  pożyczki  z Wojewódzkiego
           Funduszu Ochrony Środowiska i  Gospodarki  Wodnej .
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  9).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie przez-
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           naczenia  nieruchomości  gminnej  do sprzedaży w trybie  bezprzetargowym.
           Pan Wójt – sprawa dotyczy mnie  osobiście.  Zaszła  sytuacja,  że  przy gro-
           dzeniu zostało 57m2 ogrodzone więcej .
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 13 głosami  za,  przy 1 głosie  przeci-
           wnym (radny Wojciech Kała),  wstrzymujących się nie  było  – podjęła uch-
           wałę  Nr XXIX/137/09 w sprawie przeznaczenia  nieruchomości  gminnej  do
           sprzedaży w trybie  bezprzetargowym.
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  10).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie zmiany
           uchwały Nr XXV/119/09 Rady Gminy Grunwald z siedzibą w Gierzwał-
           dzie  z dnia  31 marca 2009r.  W sprawie zatwierdzenia  „Planu Odnowy
           Miejscowości  Gierzwałd”.
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – podjęła uchwałę Nr XXIX/138/09 w
           sprawie zmiany uchwały Nr XXV/119/09 Rady Gminy Grunwald z siedzi-
           bą  w Gierzwałdzie  z dnia  31 mara 2009r.  W sprawie zatwierdzenia  „Planu
           Odnowy Miejscowości  Gierzwałd”.
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  11).    

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie zmian
           budżetu Gminy Grunwald na 2009r.
           Pani  Skarbnik – zmiany są niezbyt  duże.  Wynikają  z decyzj i  Wojewody.
           Otrzymaliśmy 264 zł  dotacj i  na oświatę,  dla Komisj i  Egzaminacyjnej
           dla  nauczycieli  ubiegających się o stopień nauczyciela  mianowanego 
           i  143.386 zł  na pomoc społeczną.  O 29 zł  zostały zmniejszone dochody z
           tytułu podatku dochodowego od osób fizycznych.
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – podjęła uchwałę Nr XXIX/139/09 w
           sprawie zmian  budżetu Gminy Grunwald na 2009 rok.
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  Nr 12).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie rozpa-
           t rzenia  skargi  na działalność  Wójta  Gminy.
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  skargę Pana Romana Rykacze-
           wskiego na działalność Wójta Gminy skierowaną do Starosty Ostródzkie-
           go,  który skargę przekazał  do rozpatrzenia  Radzie  Gminy Grunwald.
           (Postanowienie  w załączeniu  – zał .  nr  13).
           Pan Wójt – jest  to działka,  która znajduje  się za cmentarzem,  jest  uzbro-
           jona.  Na razie  zostało wydzielone  4 działki  do sprzedaży,  a później  bę-
           dzie  wydzielonych więcej  działek.
           2/3  ogrodzenia  cmentarza  jest  traktowane jak ogrodzenie  podwórza.
           Radny Wojciech Kała – powinniśmy zaprosić  na sesję Pana Rykacze-
           wskiego i  wysłuchać  drugiej  s trony.
           Innych uwag nie  zgłoszono.
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – podjęła uchwałę Nr XXIX/140/09 w
           sprawie rozpatrzenia  skargi  na działalność  Wójta  Gminy.
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           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  14).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  Wniosek w sprawie nadania imie-
           nia  Publicznej  Szkole Podstawowej w Mielnie.
           (Wniosek w załączeniu  – zał .  nr  15).
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie nadania
           imienia  Szkole Podstawowej w Mielnie.
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – podjęła uchwałę Nr XXIX/141/09 w 
           sprawie nadania  imienia  Szkole Podstawowej w Mielnie.
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  16).

Ad pkt 6.  Przewodniczący Rady Gminy odczytał  pismo Prezydenta  Miasta Stołe-
           cznego Warszawy w sprawie przekazania  informacji  o nieznanym bądź za-
           pomnianym wkładzie  i  zasługach mieszkańców gminy Gierzwałd – o 
           wszelkich formach pomocy udzielanej  uchodźcom z Warszawy.
           (Pismo w załączeniu – zał .  nr  17).
           Pan Wójt – ja nie znam nikogo z terenu naszej  gminy,  kto był  związany z
           Powstaniem Warszawskim.
           Może sołtys i  mają takie  informacje,  to przekażemy.
           Radny Krzysztof  Fabisiak – Pani  Dymkowska zrezygnowała z  zakupu mie-
           szkania,  trzeba to docenić,  bo inna osoba wykupiłaby i  sprzedała  z zys-
           kiem.
           Pan Wójt – Pani  Jadwiga Dymkowska ma pełne prawo do tego mieszkania.
           Radny Wojciech Kała – chciałbym,  żeby Pan Wójt przedstawił  sprawę
           biogazowni.
           Pan Wójt – na dzisiaj  wszystkie  opinie  na temat  budowy biogazowni są 
           negatywne.
           Wszyscy są przeciwni  lokalizacj i  biogazowni w Mielnie.  To co zapropo-
           nowałem na zebraniu wiejskim,  że widzimy miejsce lokalizacj i  tej  bioga-
           zowni za oczyszczalnią  w Zybułtowie.
           Sołtys  Bogdan Taraś – kiedy będzie  naprawiony przystanek w Rychno-
           wie?
           Pan Wójt – jak Firma „Leer” dostarczy nam materiały,  to  zrobimy przys-
           tanek.
           Sołtys  Bogdan Taraś – a kiedy świetl ica  w Rychnowie  zostanie  wyremon-
           towana?
           Pan Wójt – w pierwszej  kolejności  musimy zrobić  remonty w szkołach.
           Radny Wojciech Kała – głosowałem przeciw pożyczkom, bo jedne poży-
           czki  pokrywamy drugimi i  zadłużenie  rośnie.
           Pan Wójt – za wodociąg w Glądach nie płacimy celowo, bo uciekną nam
           możliwości  skorzystania  z kredytów niskoprocentowych,  w części  uma-
           rzalnych.
           Pan Ryszard Bala  – pierwsze pytanie  dotyczy utworzenia  jednostki  pomo-
           cniczej  na ośrodku w Mielnie.
           Pan Wójt – odstąpil iśmy od utworzenia  jednostki pomocniczej  na ośrodku
           w Mielnie.
           Pan Ryszard Bala  – kiedy doczekamy się,  że  uchwały czy protokoły z se-
           s j i  będą umieszczane  w internecie?



           Nie chodzi o to,  żeby były  kolorowe wodotryski,  tylko informacje,  co
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           dzieje  się w gminie,  jak wygląda  sytuacja  w gminie?
           Pan Wójt – nie  mamy informatyka  w gminie,  ale  musimy uaktualnić  na-
           szą stronę.  Pan Sekretarz  zajmie  się tym.
           Sołtys  Katarzyna  Kasprowicz – mostek do Korsztyna  załamał  się.
           Pan Wójt – musimy go naprawić.
           Radny Wiesław Markowicz – zatoczka w Zybułtowie została  zrobiona z 
           dużym spadem. Potrzebna jest  barierka,  potrzebne przejście  dla  pieszych,
           pojemniki  do segregacj i  śmieci,  tablice z nazwami miejscowości.
           Trzeba załatwić wywóz śmieci  o dużym gabarycie .
           Pan Wójt – to  należy do Związku Gmin.
           Sołtys  Jan Pawlak – w Pacółtówku przesunęli  drogę.
           Pan Wójt – nikt  ze mną na ten temat  nie  rozmawiał.  Nie zostało wydane
           żadne pozwolenie.

Ad pkt 7.  Wobec zrealizowania porządku obrad,  Przewodniczący Rady Gminy za-
            mknął  XXIX-tą  sesję Rady Gminy.

            Protokołowała                                       Przewodniczący Rady Gminy

            Bronisława Warmińska                            mgr Sławomir  Matuszewski  


